
                    PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 
Tid:  2018-11-06  tisdag kl. 15:00 

Plats:  KIF klubbhus Inlag 

Närvarande:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Göran Bengtsson (GB), och            

  Lars Juviken (LJ)  

   

1.  Mötets öppnande. 

 LJ öppnade mötet 

 

 2.  Val av sekreterare och justeringsman 

  RN valdes till sekreterare och JG till justeringsman 

 

3. Godkännande av dagordning.  

 Dagordningen godkändes. 

 

4.  Föregående protokoll: styrelsemöte 2018-08-21 och ordförandeträffen 2018-09-30. 

 Styrelseprotokollet:   

 Punkt 6B väljer vi att lägga till handlingarna, men kan komma tas upp i ett  

 annat sammanhang. 

 Punkt 6D. Vi har äntligen fått domarlista från HFF med årets nya distriktsdomare 

 samt föreningsdomare som är potentiella distriktsdomare nästa år.  Beslutades att 

 följa upp listan i respektive styrelseledamöters föreningar för att säkerställa att vi 

 har fått korrekta uppgifter.  

5.  Rapporter: 

   Ekonomi (HÅ)   

 Bordlades till nästa möte.    

  

  Hemsidan (RN)   

 Inget att rapportera.   

  

  HFF motioner (LJ) 

  Inget att rapportera. Kommer upp på representantskapet 5/12. 

 Dubbelidrottande ungdomar (JG)   

 Alla föreningar har inte svarat på enkäten. Beslutades uppmana Lerkils IF och 

 Kungsbacka IF att besvara enkäten senast 20/11. Då får vi ett tillräckligt 

 underlag för att besluta hur vi går vidare 

      

6.  Kungsbackaleken 2019 (LJ)  

 Beslutades att LJ, HÅ och RN jobbar vidare med planeringen inför nästa år,  

 samt följer upp årets arrangemang. 



 7.   Ordförandeträffen våren 2019 (LJ)  

 Beslutades att LJ och RN tar fram en skrivelse som sedan skickas till respektive 

 medlemsförenings ordförande.   

   

8.  Domarfrågan (JG)   

 Se punkt 4. 

 

9.  Etiska regler 2015-01-01 (RN)    . 

 Beslutades att LJ och RN ser över nuvarande skrivning.  

 Beslutades att JG bjuder in medlemsföreningarnas seniortränare dam och  

 herr till samverkansmöten i januari.  

 

10.   Inför uppföljningsmöte med Ulrika Granfors  

 Beslutades att LJ och RN bokar ett möte med Ulrika.   

 Beslutades ta upp följande frågeställningar:   

 Förvaltningschefens roll som fotbollens budbärare gentemot politikerna? 

 Vilka samordningsfrågor är aktuella för fotbollen? 

  Nya mål enligt SvFFs nya spelformer? 

  Kompensation till föreningarna för kostnader på grund av sommarens torka? 

 Hur kan liknande konsekvenser begränsas vid framtida torka?    

 Ny huvudarena för fotboll? 

  Framtida inomhushall även för fotboll/futsal?   

 Hur stor del av Kommunens budget går till föreningslivet?   

 Gemensam vision för fotbollen i Kungsbacka?   

      

11.  Övriga frågor   

 HFFs nya serieupplägg för ungdomslag. Beslutades att RN skickar en enkät till  

 våra medlemsföreningar hur det har fungerat i år. 

  KDFFs F17-satsning   

 Styrelsen anser att det kan bli problematiskt för övriga klubbars flickverksamhet. 

 Beror dock på hur upplägget kommer bli. 

 

12.  Mötet avslutande 

  LJ avslutade mötet. 

  

 

 Ronny Norberg                                     Johan Gometz 

 Sekreterare                                          Justeringsman    

 


